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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94 . § (1) bekezdése és 102 . § (1) bekezdése alapján az egyes agrár tárgyú
törvények módosításáról szóló T/1971 . számú törvényjavaslathoz a következő

módosító javaslatot
terjesztem elő :

A törvényjavaslat 34 .§ (8) bekezdése az alábbiak szerint módosuljon :

O ág 11 Hivatala

Módosító javaslat

34. §

„(8) A forgalomba hozatali járulék címén befizetett összeg 40%-a a borászati
hatóságot illeti meg . A borászati hatóság a járulékbevételt a származási bizonyítványok
valóságtartalmának ellenőrzésére, [az 500 hl feletti bormennyiség esetében a forgalomba
hozatali engedélyezési eljárásban hatósági núntavételre,] a forgalomba hozott borok
minőség-ellenőrzésére, és tervszerű célvizsgálatokra köteles fordítani, kiegészítve
laboratóriumi és érzékszervi vizsgálattal . A borászati hatóság köteles a járulékbevételből
végzett ellenőrzésekről és a felhasznált összegről félévente, július 31-ig, illetve január 31-ig
jelentést készíteni a miniszternek."



Diszkriminatív, hogy az 500 hl feletti tétel kezdeményezésekor hatósági mintavételezést írnak
elő. Lehet, hogy 50 hl minőségi bor sokkal nagyobb értéket képvisel, mint 500 hl asztali bor .
Ezért nincs értelme ilyen határokat felállítani . Abban az esetben, ha mégis előírásra kerülne a
mintavételezés, akkor a borászati hatóság számára elő kellene írni, hogy minimum 48 órán
belül a jelzett helyre ér, mert csak így biztosítható a borászatok zökkenőmentes, tervszerű
gazdálkodási folyamata. Megjegyzem, ma egész Magyarországon mindösszesen 11 (!) területi
felügyelő végzi munkáját, akikre a hatósági mintavétel tartozik. Már csak ezért is képtelenség
kötelező mintavételezést előírni . Gyanítom, ha megmarad az 500 hl-es határ, mindenki 490
hl-t fog engedélyeztetni .

Budapest, 2007 . február 26.
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